
 Załącznik
do Protokołu  Nr XIV.2012
ze zwyczajnej sesji Rady Gminy Szudziałowo
odbytej w dniu 29 marca  2012 r.

     Wójt  Gminy
Szudziałowo                                                Szudziałowo  dnia  29 marca    2012 roku.

I N F O R M A C J A

o działaniach Wójta Gminy podejmowanych w okresie między sesjami.
        

         W okresie od  dnia 28 grudnia  2011 roku do chwili sporządzenia informacji 
wydane zostały zarządzenia w sprawach:

1. Określenia sposobu realizacji uchwał z XIII sesji Rady Gminy,
2. Stawek opłat za centralne ogrzewanie. Za 1 m 2  powierzchni użytkowej oplata 

wynosi 6 zł.
3. Zmian  budżetu  Gminy  na  2011  rok.   W  ramach  uprawnień  Wójta  zmiany 

dotyczyły dostosowania wielkości wydatków do ich rzeczywistego wykonania.
4. Regulaminu  rekrutacji  do  utworzonych  przez  Radę  Gminy  Punktów 

Przedszkolnych.
5. Powołania  Komisji  oceniającej  oferty  na  zakup  materiałów  do  Punktów 

Przedszkolnych.
6. Przeznaczenia do dzierżawy nieruchomości we wsiach: Wierzchlesie, Minkowce 

i  Grzybowszczyzna.
7. Przeznaczenia do dzierżawy nieruchomości we wsiach: Suchynicze, Harkawicze 

i Szudziałowo.
8. Upoważnienia  Kierownika  GOPS  do  prowadzenia  postępowań  w  sprawach 

wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i pieczy zastępczej.
9. Zmian w zasadach prowadzenia rachunkowości w związku ze zmianą przepisów.
10.Powołania Komisji Konsultacyjnej do oceny wniosków na realizację zadań przez 

organizacje pożytku publicznego.
11.Zaciągnięcia  na  podstawie  uchwały  budżetowej  kredytu  krótkoterminowego 

w rachunku bieżącym w kwocie 600 tys. zł  .
12.Zmian w budżecie gminy na 2012 rok w ramach posiadanych uprawnień Wójta 

polegających na przesunięciu wydatków oraz zmniejszeniu niektórych wydatków 
.

13.Przeprowadzenia postępowań na ubezpieczenie pojazdów i majątku Gminy.
14.Warunków wynajmu hali  sportowej  w Szudziałowie.  Koszt  wynajmu wynosi 

30 zł za godzinę. Za korzystanie z pryszniców pobierane są dodatkowe opłaty w 
wysokości 100, 200 lub 300 zł w zależności od ilości osób korzystających.

15.Obniżenia  cen  nieruchomości  rolnych,  które  nie  zostały  sprzedane  we 
wcześniejszych przetargach.

16.Powołania  Zespołu  do  opracowania  projektu  aktualizacji  Gminnej  Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych.



Ponadto informuję:

1. Od 01 stycznia 2012 r. rozpoczęliśmy realizację projektu „W przedszkolu  
      weselej” w ramach którego:

• Przeprowadzono remont 2 pomieszczeń sanitarnych i świetlicy w Zespole 
Szkół w Szudziałowie,2 sal i 1 łazienki w Szkole Podstawowej w 
Babikach;

• Zakupiono pomoce dydaktyczne oraz odzież dla 40 przedszkolaków oraz 
poradniki dla 40 rodziców;

• Zatrudniliśmy 2 nauczycieli wychowania przedszkolnego, logopedę, 
nauczyciela języka angielskiego oraz nauczyciela od gimnastyki 
korekcyjnej;

Koordynatorem projektu jest pracownik Urzędu Gminy – Renata Czaban 
Tarasewicz.

2. Uzyskaliśmy 50 tys. zł na realizację projektu „Indywidualizacja szansą na 
sukces” na zajęcia dodatkowe dla dzieci z klas I – III ze Szkół Podstawowych 
w Szudziałowie i Babikach, który będzie realizowany   od 01 września 2012 r.

3. W trakcie rozpatrywania przez Urząd Marszałkowski jest wniosek na
     realizację   projektu „Przydomowe oczyszczalnie ścieków” – umowy
     przedwstępne podpisało 52 mieszkańców gminy.

4. W ramach współpracy z Parafią Rzymsko-Katolicką w Szudziałowie 
    Pracownica UG napisała 3 wnioski na renowację zabytków ruchomych to jest 
    ołtarzy bocznych w kościele parafialnym w Szudziałowie.

   Wszystkie wnioski o dofinansowanie w ramach  projektów unijnych pisze   
   Pracownica Urzędu Gminy Renata Czaban Tarasewicz. Są to projekty gdzie  
   udział środków gminnych jest zerowy lub 10%.

5. Zleciłem przeprowadzenie audytu zewnętrznego Zakładu Gospodarki
     Komunalnej, gdyż dotychczas nikt nie kontrolował tej jednostki.
     Celem audytu jest analiza wydatków ponoszonych przez ZGK.

6. Rozstrzygnięty został konkurs na realizację zadań Gminy w zakresie pomocy
    organizacjom pożytku publicznego. Przyznano środki następującym   
     organizacjom:

• Caritas Archidiecezji Białostockiej – 20 tys. zł,
• Uczniowski Klub Sportowy  Sudovia -  20 tys. zł,
• Stowarzyszenie Przyjaciół Gminy Szudziałowo – 11 tys. zł,
• Stowarzyszenie Budowy Pomnika Prawosławnym Mieszkańcom 

    Białostocczyzny Zabitym, Zamordowanym, Zaginionym i Zamęczonym
    - 1 tys. zł.

7. W wyniku negocjacji prowadzonych przeze mnie z PGE Dystrybucja
   udało się zmienić dotychczas podpisane umowy na bardziej korzystne 
   dla gminy:



  - nowa umowa na konserwację lamp ulicznych jest tańsza o 200 zł netto
    miesięcznie co w skali roku daje oszczędności  ok. 3000 zł brutto;
    warunki konserwacji pozostały bez zmian;

  - zmieniłem umowę o przydział mocy na halę sportową z C21 na C11
    co dało oszczędności   ok. 1200zł miesięcznie ;
 -  rozmawiałem z Dyrektorem PGE na temat usprawnienia wymiany 
    zużytych żarówek w lampach ulicznych /wymieniają, jeżeli jest 10%
    niesprawnych/; apeluję do Państwa sołtysów, aby zgłaszali nr słupów
    do Pani Renaty Tarasewicz;
 -  na przełomie marca i kwietnia znowu wyłączone zostanie oświetlenie 
    uliczne w całej gminie, gdyż daje to oszczędności w wysokości ok. 20 tys.
     zł miesięcznie i jest to ujęte w programie naprawczym gminy;

8. Uczestniczyłem w zebraniach strażackich we wszystkich jednostkach,
     to jest w OSP Szudziałowo, Wierzchlesie i Zubrzyca Wielka;

9. Wypowiedziałem umowę brokerską z dotychczasowym brokerem
     i podpisałem z nowym na ubezpieczenie majątku gminy na bardziej
     korzystnych warunkach;

10. We własnym zakresie naprawiliśmy kotły co, dzięki czemu spadło        
     zużycie oleju opałowego /w okresie silnych mrozów nawet o 400zł
     dziennie/ a na naprawach, w porównaniu do roku poprzedniego
     zaoszczędziliśmy ok. 9000 zł;

11. We własnym zakresie rozwiązaliśmy problem ścieków w Szkole 
     Podstawowej w Babikach / problem dotychczas nierozwiązywalny
12.Dzięki właściwemu ustawieniu urządzeń  w oczyszczalni ścieków 
       w Szudziałowie znacznie usprawniliśmy jej działanie.
      Wkrótce zostanie zainstalowane urządzenie do nadzoru oczyszczalni przez 
       Internet.

13. Znacząco zmniejszono koszty utrzymania i konserwacji sprzętu
      komputerowego i urządzeń biurowych w Urzędzie i jednostkach.

14.W 3 szkołach: 2 SP i Gimnazjum zamontowano automatyczne dzwonki.
 
Wszystkie usprawnienia i bieżące naprawy dające wymierne korzyści Gminie są 
autorstwa Pana Stanisława Nicewicza – mojego asystenta.

15.Niesprawne i niekompletne autobusy przekazałem na złom , aby móc je
wyrejestrować i nie ponosić kosztów ubezpieczenia.

16.W ramach robót publicznych zatrudniłem ze skierowania z  Powiatowego 
Urzędu Pracy w Sokółce 3 osoby oraz planuję przyjęcie 2 stażystów.

17. Z inicjatywy Pana Jerzego Hapanowicza  Prawosławny Arcybiskup  
        Jakub zwrócił się do mnie  z pisemną prośbą o uporządkowanie 



        prawosławnego cmentarza  znajdującego się w Szudziałowie. 
        Prośbę Biskupa zamierzam spełnić;

18.Od II sem. hala sportowa jest oddana do użytku i przekazana w zarząd
     Dyrektorowi Zespołu Szkół. Nie przewiduję oficjalnego, uroczystego
     otwarcia;

19.  21.03.2012 r. otrzymałem informację, że do Sądu Okręgowego 
     w Białymstoku wpłynął pozew wniesiony przez Zakład Murarski
      Sp.j. Wincenty  Krahel, Elżbieta Krahel Rowińska w sprawie o zapłatę.  
     Jest to dla mnie dobra wiadomość gdyż dysponując środkami publicznymi    
     nie mogę decydować jaką kwotę jestem winny Wykonawcy, który
     nie dotrzymał terminu zawartego w umowie i kary umowne  
     naliczone z tego tytułu przez nas przewyższają kwotę, którą my jesteśmy
     winni Wykonawcy.

       20. Trudna sytuacja finansowa Gminy oraz niemożność wzięcia kredytu na    
           bieżącą  działalność zmusza mnie do poszukiwania dalszych oszczędności.

W tym celu przeprowadzam analizę wydatków Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i dostrzegam konieczność reorganizacji ZGK tak, aby
zadania gminy, które realizuje ZGK były wypełnianie przy mniejszym nakładzie 
środków.
Taką informację przekazałem pracownikom podczas bezpośredniego spotkania.

21. Zleciłem pracownikom ZGK naprawę wszystkich przystanków 
     znajdujących się na terenie gminy.

22. Otrzymuję bardzo wiele pozytywnych opinii na temat dowożenia dzieci,
     zachowania kierowców i opiekunek / w przeciwieństwie do okresu
     poprzedniego nie wpłynęła do tej pory żadna skarga/.

23.Na dzień 06 marca 2012 r był ogłoszony przetarg nieograniczony na 
     sprzedaż autobusu. Ponieważ do pierwszego przetargu nikt nie 
     przystąpił ogłosiliśmy drugi przetarg na 26 marca – też nikt nie zgłosił się.

Ponadto zajmowałem się bieżącą działalnością na terenie Urzędu, 
Uczestniczyłem w szkoleniach oraz spotkaniach i uroczystościach,
  na które byłem zapraszany.
     

             WÓJT
Mariusz  Czaban


	I N F O R M A C J A

